

REFERENCE: M.Z.N.119.2016.LOS (Maritime Zone Notification)

26 April 2016

**United Nations Convention on the Law of the Sea
Montego Bay, 10 December 1982**

Deposit by Côte d'Ivoire
of charts and lists of geographical coordinates of points,
pursuant to article 16, paragraph 2, and article 75, paragraph 2, of the Convention

The Secretary-General of the United Nations communicates the following:

On 28 December 2015, and 8 April 2016, the Republic of Côte d'Ivoire deposited with the Secretary-General, pursuant to article 16, paragraph 2, and article 75, paragraph 2, of the Convention, lists of geographical coordinates of points concerning baselines for measuring the breadth of its territorial sea, as well as points establishing the outer limits of its territorial sea, contiguous zone and exclusive economic zone, as reflected in the following deposited charts:

- (i) Chart No. 001 AEM entitled *Côte d'Ivoire de Nanakru (Liberia) à Dix Cove (Ghana)*, scale 1 :1 000 000 (Lat. 5° 00") – 2015; and
- (ii) Chart No. 002 AEM entitled *Côte d'Ivoire de Mohamé (Côte d'Ivoire) à Half Assini (Ghana)*, scale 1 :100 000 (Lat. 5° 00") - 2015.

The charts and the lists of geographical coordinates of points are referenced to the World Geodetic System (WGS84).

The lists of geographical coordinates of points, as deposited by Côte d'Ivoire, are posted on the website of the Division for Ocean Affairs and the Law of the Sea, Office of Legal Affairs, at: www.un.org/Depts/los. The deposited charts may be consulted at the Division for Ocean Affairs and the Law of the Sea, Office of Legal Affairs (DC2-0450, tel. 212-963-3962).

Nh

REFERENCE: M.Z.N.119.2016.LOS (Notification Zone Maritime)

le 26 avril 2016

**Convention des Nations Unies sur le droit de la mer
Montego Bay, 10 décembre 1982**

Dépôt par Côte d'Ivoire
des cartes marines et des listes des coordonnées géographiques de points,
en vertu du paragraphe 2 de l'article 16, et du paragraphe 2 de l'article 75
de la Convention

Le Secrétaire général des Nations Unies communique ce qui suit:

Le 28 décembre 2015, et le 8 avril 2016, la République de la Côte d'Ivoire a déposé auprès du Secrétaire général, en vertu du paragraphe 2 de l'article 16 et du paragraphe 2 de l'article 75 de la Convention, des listes des coordonnées géographiques de points fixant des lignes de base à partir desquelles est mesurée la largeur de la mer territoriale, aussi que des points fixant les limites extérieures de la mer territoriale, la zone contiguë et la zone économique exclusive de la Côte d'Ivoire, apparaissant sur les cartes marines suivantes :

- (i) Carte No 001 AEM intitulé *Côte d'Ivoire de Nanakru (Liberia) à Dix Cove (Ghana)*, à l'échelle 1/1.000.000^{ème} (Lat. 5° 00") – 2015; et
- (ii) Carte No 002 AEM intitulé *Côte d'Ivoire de Mohamé (Côte d'Ivoire) à Half Assini (Ghana)*, à l'échelle 1/100.000^{ème} (Lat. 5° 00") - 2015.

Les coordonnées géographiques se réfèrent au système géodésique mondial (WGS84).

Les listes des coordonnées géographiques de points sont disponibles sur le site web de la Division des affaires maritimes et du droit de la mer, Bureau des affaires juridiques, à l'adresse suivante : www.un.org/Depts/los. Les originaux des cartes marines peuvent être consultés à la Division des affaires maritimes et du droit de la mer, Bureau des affaires juridiques (DC2-0450, téléphone (212) 963-3962).

